

«TASDIQLANGAN»
“O‘zbek geologiya qidiruv” AJ
O‘zbekiston Respublikasi
Davlat aktivlarini boshqarish agentligi

«RO‘YXATGA OLINGAN»
O‘zbekiston Respublikasi
Iqtisodiyot va moliya vazirligi

Direktor o‘rinbosari
A.Miraliyev

Vazir o‘rinbosari
G.Raximova

2023 yil « ___ » _____ -son

2023 yil « ___ » _____ -son

M.O‘.

M.O‘.

O‘zbekiston Respublikasi Moliya vazirligi tomonidan 2022 yil 13 aprelda
P0964-son bilan ro‘yxatdan o‘tkazilgan “O‘zbek geologiya qidiruv” aksiyadorlik jamiyatining
qimmatli qog‘ozlar chiqarilishi to‘g‘risidagi qaroriga kiritilayotgan o‘zgartirishlar
MATNI

Amaldagi tahrir	Yangi tahrir
2022 yil 13 apreldagi P0964-sonli	
Titul varag‘i	Titul varag‘i
Nominal qiymati 100 so‘m bo‘lgan 8 012 873 498 dona egasining nomi yozilgan hujjatsiz shakldagi oddiy aksiyalar.	Nominal qiymati 100 so‘m bo‘lgan 7 091 808 692 dona egasining nomi yozilgan hujjatsiz shakldagi oddiy aksiyalar.
4-band. Ushbu chiqarilishdagi aksiyalarning soni (dona) – 8 012 873 498 (sakkiz milliard o‘n ikki million sakkiz yuz yetmish uch ming to‘rt yuz to‘qson sakkiz) dona.	4-band. Ushbu chiqarilishdagi aksiyalarning soni (dona) – 7 091 808 692 (yetti milliard to‘qson bir million sakkiz yuz sakkiz ming olti yuz to‘qson ikki) dona.
5-band. Ushbu chiqarilishning umumiy hajmi (so‘m) – 801 287 349 800 (sakkiz yuz bir milliard ikki yuz sakson yetti million uch yuz qirq to‘qqiz ming sakkiz yuz) so‘m.	5-band. Ushbu chiqarilishning umumiy hajmi (so‘m) – 709 180 869 200 (yetti yuz to‘qqiz milliard bir yuz sakson million sakkiz yuz oltmish to‘qqiz ming ikki yuz) so‘m.
8. Jamiyat ustav kapitalining miqdori (so‘m): 801 287 349 800 (sakkiz yuz bir milliard ikki yuz sakson yetti million uch yuz qirq to‘qqiz ming sakkiz yuz) so‘m.	8. Jamiyat ustav kapitalining miqdori (so‘m): 709 180 869 200 (yetti yuz to‘qqiz milliard bir yuz sakson million sakkiz yuz oltmish to‘qqiz ming ikki yuz) so‘m.

Boshqaruv raisi

Alimov Shamsiddin Paxritdinovich

Bosh buxgalter

Shigapov Eldar Azatovich

M.O‘.

Sana: 2023 yil « ___ » _____

«УТВЕРЖДЕНО»
“Узбекгеологоразведка” АЖ
Агентство по управлению
Государственными активами
Республики Узбекистан

«ЗАРЕГИСТРИРОВАНО»
Министерство экономики и финансов
Республики Узбекистан

Заместитель директора
А.Миралиев

Заместитель министра
Г.Рахимова

«05» 07 2023 года № 94/09-3-qr

«28» 08 2023 года №07/46-01-02/136

М.П.

М.П.

ТЕКСТ

внесений изменений в решение о выпуске ценных бумаг акционерного общества «Узбекгеологоразведка», зарегистрированного Министерством финансов Республики Узбекистан 13 апреля 2022 года №P0964

Действующая редакция	Новая редакция
13 апреля 2022 года № P0964	
Титульный лист 8 012 873 498 штук простых именных акций номинальной стоимостью 100 сумов в бездокументарной форме.	Титульный лист 7 091 808 692 штук простых именных акций номинальной стоимостью 100 сумов в бездокументарной форме.
Пункт 4. Количество акций данного выпуска (шт.) составляет 8 012 873 498 (восемь миллиардов двенадцать миллионов восемьсот семьдесят три тысячи четыреста девяносто восемь) штук.	Пункт 4. Количество акций данного выпуска (шт.) составляет 7 091 808 692 (семь миллиардов девяносто один миллионов восемьсот восемь тысяч шесть сот девяносто два) штук.
Пункт 5. Общий объем данного выпуска (сум) составляет 801 287 349 800 (восемьсот один миллиард двести восемьдесят семь миллионов триста сорок девять тысяч восемьсот) сумов.	Пункт 5. Общий объем данного выпуска (сум) составляет 709 180 869 200 (семьсот девять миллиардов сто восемьдесят миллионов восемьсот шестьдесят девять тысяч двести) сумов.
8. Размер уставного капитала общества (сум): 801 287 349 800 (восемьсот один миллиард двести восемьдесят семь миллионов триста сорок девять тысяч восемьсот) сумов.	8. Размер уставного капитала общества (сум): 709 180 869 200 (семьсот девять миллиардов сто восемьдесят миллионов восемьсот шестьдесят девять тысяч двести) сумов.

Председатель правления

Алимов Шамсиддин Пахритдинович

Главный бухгалтер

Шигапов Элдар Азатович

«APPROVED»
“Uzbek Geological Exploration” JSC
State Assets Management Agency
of the Republic of Uzbekistan

«REGISTERED»
Ministry of Economy and Finance
of the Republic of Uzbekistan

Deputy Director
Miraliyev A.

Deputy Minister
Rakhimova G.

No. _____ «__», 2023

No. _____ «__», 2023

/Seal/

/Seal/

TEXT

**of Amendments to the Decision on the Issuance of securities of “Uzbek Geological Exploration”
Joint-Stock Company registered by the Ministry of Finance of the Republic of Uzbekistan on
April 13, 2022 under No. P0964**

Current edition	New edition
No. P0964 April 13, 2022	
Title page 8,012,873,498 registered undocumented ordinary shares with a nominal value of 100 sums.	Title page 7,091,808,692 registered undocumented ordinary shares with a nominal value of 100 sums.
Clause 4. The number of shares in this issue is 8,012,873,498 (eight billion twelve million eight hundred seventy-three thousand four hundred ninety-eight) shares.	Clause 4. The number of shares in this issue is 7,091,808,692 (seven billion ninety one million eight hundred eight thousand six hundred ninety two) shares.
Clause 5. The total volume of this issue (sums) is 801,287,349,800 (eight hundred one billion two hundred eighty seven million three hundred forty nine thousand eight hundred) sums.	Clause 5. The total volume of this issue (sums) is 709,180,869,200 (seven hundred nine billion one hundred eighty million eight hundred sixty-nine thousand two hundred) sums.
8. The amount of the Authorized capital of the company (sums): 801,287,349,800 (eight hundred one billion two hundred eighty seven million three hundred forty nine thousand eight hundred) sums.	8. The amount of the Authorized capital of the company (sums): 709,180,869,200 (seven hundred nine billion one hundred eighty million eight hundred sixty nine thousand two hundred) sums.

**Chairman of the
Management Board**

Alimov Shamsiddin Pakhritdinovich

Chief Accountant

Shigapov Eldar Azatovich

/Seal/

Date: _____ « ____ », 2023